



第三度榮獲「澳洲醫療服務標準委員會」頒發醫院認證
見證卓越服務 精益求精

Third ACHS Accreditation Reaffirms Hospital's Commitment to Excellence in Clinical and Service Quality



Third ACHS Accreditation Reaffirms Hospital's Commitment to Excellence in Clinical and Service Quality

第三度榮獲「澳洲醫療服務標準委員會」頒發醫院認證
見證卓越服務 精益求精

The hospital was accredited by the Australian Council on Healthcare Standards (ACHS) in 2010 and was awarded the accreditation certificate by the ACHS for the second time in 2014. This year, with our joint dedication and endeavor, the hospital is congratulated on achieving a rating of Extensive Achievement for three criteria, in accordance with the new and challenging EQuIP 6 (Evaluation and Quality Improvement Program, 6th edition) requirements for this rating. We could see happy tears in the eyes of our colleagues, let's make an efforts for the upcoming challenges and continue to provide patients with attentive care in a safe and comfortable environment.

為病人提供幽恬舒適的環境，安心接受治療。2010年，香港港安首次取得「澳洲醫療服務標準委員會 Australian Council on Healthcare Standards (ACHS)」的醫院認證，2014年再次得到是項認證。按照更為嚴格的「醫院認證計劃」標準 (EQuIP6)，今年本院成功在三個範疇取得「優異評級」，成績令人鼓舞。



NEW

HKAH-SR introduces Hong Kong's first O-Arm O2 Imaging system to improve the accuracy of spinal surgery

添置全港首部第二代O-ARM O2導航系統 提升脊椎手術準確度

The first O-Arm O2 Imaging System in its 2nd generation will soon be stationed in Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road and it is the best assistant for minimally invasive spinal surgery. O-Arm O2 system provides real time, high definition and high resolution 3D images with higher quality and thus shorten the duration of surgeries. O-Arm O2 system facilitates exceptionally efficiency, especially minimally invasive spinal surgery requiring high precision, such as Interspinous stabilization and Oblique lumbar interbody fusion. More importantly, there is a potential reduction in radiation exposed to patient and healthcare personnel.

全港首部第二代O-ARM O2導航系統即將進駐香港港安，可稱得上是脊椎微創手術的最佳助手。它以3D立體電腦掃描，提供實時高清晰和高解像度的影像，品質更精細，有助縮短手術時間。對於要求高精確度的微創脊椎手術，例如椎間穩定術、斜向腰椎椎間融合術等功用更為突出，同時亦可減少醫生、工作人員和患者接收輻射的次數。



Copyright © 2018 Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road, All rights reserved.

Our mailing address is:
Hong Kong Adventist Hospital,
40 Stubbs Road, Hong Kong

If you'd no longer like to receive this newsletter from Hong Kong Adventist Hospital, click [here](#) to reply with unsubscribe newsletter in the subject line

若欲取消訂閱本院通訊內容，可按此取消訂閱連結，及發送電郵以作核實，我們將盡快為您取消訂閱。